


CLASSIC DRIVER



1972 Aston Martin V8 - Convertible

Convertible

Lot sold	USD 0 EUR 0 (listed)	Zustand	Gebraucht
Baujahr	1972	Standort	
Losnummer	r1042	Außenfarbe	Sonstige
		Automobiltyp	Sonstige

Beschreibung

To Be OFFERED AT AUCTION WITHOUT RESERVE Estimate:

€60,000 - €90,000

- Incredibly rare; one of a handful of V8s to be converted to convertible specification by Banham
- Complete with original V540 engine
- One of the first V8s ever produced
- Appeared before Queen Elizabeth II of the United Kingdom in the 2005 St. George's Day parade
- Known to the Aston Martin Owners Club

§

Please note that all of the vehicle in the Petitjean collection have been on static display for many years. As such, none of the vehicles are in running condition and all of them will require mechanical servicing to be made roadworthy. Please contact an RM Sotheby's specialist with any further questions.

Veillez noter que tous les véhicules composant la Collection Petitjean sont conservés depuis plusieurs années dans des conditions purement statiques. Il en résulte qu'aucun d'entre eux n'est en état de circuler et que tous devront subir une révision mécanique avant de pouvoir prendre la route. Pour toute autre précision, veuillez prendre contact avec un spécialiste de RM Sotheby's.

Please note that this lot will need to be collected from Goddelau, Germany.

Les acheteurs doivent organiser l'expédition de leur lot à partir de Goddelau (Allemagne).

FRANÇAIS

- Extraordinairement rare ; l'une des quelques V8 transformées en cabriolet par Banham
- Complète, avec son moteur V540 d'origine
- L'une des premières V8 produites
- A défilé en 2005 devant la reine Elizabeth II du Royaume-Uni lors de la parade du St. George's Day
- Répertoriée par l'Aston Martin Owners Club

DEUTSCH

- Besonders selten; eines von nur einer Handvoll von Banham zum Cabrio umgebauten V8
- Mit originalem V540 Motor
- Eines der ersten je gebauten V8-Modelle
- Erschien 2005 im Rahmen der St. George's Day Parade vor der britischen Königin Elizabeth II
- Dem Aston Martin Owners Club bekannt

To view this car and others currently consigned to this auction, please visit the RM website at rmsothebys.com/en/auctions/es20.

RM Auctions Ltd



Sotheby's

Titel Herr

Vorname Augustin

Nachname Sabatie-Garat

5 Heron Square

Richmond

TW9 1EL

Vereinigtes Königreich

Telefonnummer +49-8000007203

<https://rmsothebys.com>

<https://www.classicdriver.com/de/car/aston-martin/v8/1972/740160>

© Classic Driver. All rights reserved.